



BEflex

BEnamic

BElegx

AquaHandschuh

PFLEGEHINWEISE

Beachten Sie bitte diese Pflegehinweise, so haben Sie länger Freude an Ihrem AquaticBand:

- nach Gebrauch gründlich mit Leitungswasser ausspülen
- nicht in der Sonne, im Trockner oder auf der Heizung trocknen lassen, extreme Wärme macht das Material spröde und fördert den Verschleiß
- lagern Sie das AquaticBand nur in trockenem Zustand
- waschen Sie Ihr AquaticBand bei maximal 30 °C in der Maschine oder per Hand

BECO wünscht Ihnen viel Spaß und gute Trainingsergebnisse mit Ihrem AquaticBand.

CARE ADVICE

Please follow this care advice to ensure that your AquaticBand can provide you with years of enjoyment:

- Rinse the AquaticBand thoroughly with tap water after use
- Do not dry the AquaticBand in the sun, in a tumble dryer or on a heater, as external heat can make the material brittle, leading to wear and tear
- Wait for the AquaticBand to dry before storing it
- Wash the AquaticBand at max. 30 °C either in a washing machine or by hand

BECO wishes you a great deal of enjoyment and good workout results with your AquaticBand.



AquaticBand



Bitte bewahren Sie die Verpackung zu Korrespondenzzwecken auf.

Please keep packaging for communication purposes.

